

JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI KELANTAN
KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Sebutharga ini terbuka kepada kontraktor yang layak dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut;

No Sebutharga / Tajuk Sebutharga	JPVNK100/2/4 JLD.3(8/2022) SEBUTHARGA KERJA-KERJA MEMBEKAL, MEMASANG PAGAR DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI ZON TERNAKAN RUSA BAGI PROGRAM AGRO-PELANCONGAN RONG CHENOK UNTUK JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI KELANTAN
Kod Bidang / Pendaftaran	1. Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB. 1.1. Gred G1. 1.1.1. Kategori B Pengkhususan B04 1.1.2. Kategori CE Pengkhususan CE21 2. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) 3. Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) / Bumiputera
TARIKH LAWATAN TAPAK DAN TEMPAT	1. Tarikh : 9 Jun 2022 (Khamis) 2. Masa : 10.00 pagi – 1.00 petang 3. Tempat : Ladang Rusa Rong Chenok, Pasir Mas, Kelantan. 4. Lawat Tapak adalah WAJIB (Sila bawa cop syarikat)
Tempat, Tarikh dan Masa Dokumen Dijual	Bahagian Khidmat Pengurusan, Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Kelantan, Selasa 7 Jun 2022 sehingga Rabu 15 Jun 2022 Jam 8.30 pagi hingga 3.00 petang
Tarikh Sebutharga Ditutup	Khamis 16 Jun 2022 sebelum jam 12.00 tengahari. Dokumen sebutharga yang dihantar selepas jam 12.00 tengahari pada tarikh tutup sebutharga tidak akan dipertimbangkan.
Harga Dokumen Sebutharga	RM 10

Sila bawa bersama sijil asal dan salinan fotostat Sijil Perakuan Pendaftaran CIDB, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) semasa membeli dokumen sebut harga.

Bayaran bagi pembelian dokumen sebutharga hendaklah dibuat dalam bentuk draf bank daripada bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia atau kiriman wang pos atau wang kiriman pos berpaling dan dibayar atas nama Pengarah Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Kelantan.

Dokumen sebut harga yang lengkap diisi hendaklah di masukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan tajuk sebut harga dan no siri dokumen sebutharga di sampul surat dan dihantar dengan tangan atau pos berdaftar dan di masukkan ke dalam: -

Peti Sebut Harga
Bahagian Khidmat Pengurusan,
Ibu Pejabat Jabatan Perkhidmatan Veterinar Negeri Kelantan,
Kubang Kerian, 16150 Kota Bharu Kelantan.

Tarikh: 1 Jun 2022